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Hej  
  
Ja jeg kunne jo fristes til spørge, hvorfor vi i Silkeborg skal være ringere stillet end dem i Viborg og 
Horsens, borgerne her har ikke længere til Aarhus  en dem fra Silkeborg. 
Men lad mig i denne omgang spørge dig, der tror på helikoptere kan flyve døgnet rundt og i alt 
slags vejr og erstatte en vel fungernde sygehus. Silkeborgs lægeambulancen er du jo parat til at 
slagte. 
  
I forbindelse med nedlukningen af vores sygehuse / akutmodtagelser, lokkes der fra politisk side 
med alternativer, som "lægeambulancer" og helikoptere / luftambulancer som erstatning. Derfor vil være 
rart at vide, om der nu også er den dækning som du lokkes med. 
  
Jeg går ikke ud fra, at det ikke er et problem for dig at skaffe lidt oplysninger / at besvare et par 
faktuelle spørgsmål, da der i spørgsmålene ikke indgår anmodninger om personligeforhold. 
Da du jo går ind for helikoptere og det vel indgår i beslutningsgrundlaget, så går jeg ud fra at du 
fælger med i hvordan det går med flyvningen, foreksempel ved den  store motorvejsulykke på 
Falster  hvor der var lidt sne (jeg mener det var d. 19 december) 
  
1. Hvornår indgik alarmen  om ulykken? 
  
2. Hvornår var første alm. ambulance var fremme på ulykkesstedet ? 
  
3. Var der lægeambulance på stedet og hvornår ankom denne ? 
  
4. Hvornår ankom Luftambulancen? 
  
mvh Karlo Jespersen 
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